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Írásbeli kérdés
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz a homokzsákokkal?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni
Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint azt Ön is minden bizonnyal tudja, a 2006-os, rendkívül súlyos árvíz Csongrád megyét
kiemelten érintette. A károk elhárításához, illetve enyhítéséhez nagy mennyiségben
használtak fel nejlonzsákokban tárolt homokot, annak érdekében, hogy magasítsák é s
erősítsék a gátakat. Sajnálatos módon azonban, a veszélyhelyzet elmúltával, ezeket a zsákoka t
a helyükön hagyták. Elborzasztó látvány, hogy ezek a zsákok ott hevernek, lassan az időjárás
és egyéb hatások miatt szétbomlanak, szennyezve ezzel a környezetet . Kérem, hogy
tájékoztasson, miért nem rendelkezett a Minisztérium, illetve a hatáskörébe tartozó illetékes
szerv arról, hogy ezeket a zsákokat onnan elszállítsák és a környezet esetleges szennyezését
elhárítsák?
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